

Financial Offer: Supplying cooking Stoves & Small Gas Cylinder for Communal Kitchens in al-Hol Camp - NES

العرض المالي : تجهيز مواقد الطبخ واسطوانات الغاز الصغيرة للمطابخ الجماعية في مخيم الهول شمال شرق سوريا

#	items Description	الوحدة	الكمية	سعر الوحدة بالدولار الامريكي	السعر الاجمالي بالدولار الامريكي	الكمية التقديرية	الصور
		Unit	Qty	Unit Price (USD)		Estimation Quantity	Photo
1	Cooking Stoves مواقد طهي	PCS	1			4000	
2	Small Gas Cylinder اسطوانة غاز صغيرة	PCS	1			4000	

NOTE:

1. Our organization has the right to reject any above mentioned items when delivered by the contractor in case if the quality of the item is not meet our spesifications and required quality and to request a better quality.
2. Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the Financial Offer.
3. Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
4. The items must delivered to Al-Hol Camp as per the instruction of Our Organization's Supervisor .
5. The offered Price includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver to Al-Hol Camp.
6. The vendor must provide sample Items to (Derik office in North East Syria), and the samples should meet the organization specification, otherwise his offer will be excluded.

ملاحظة:

1. يحق لمنظمتنا رفض أي عناصر مذكورة أعلاه عند تسليمها من قبل المقاول في حالة إذا كانت جودة العنصر لا تلي مواصفائنا والجودة المطلوبة وأن يطلب جودة أفضل.
2. منظمتنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات.
3. المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة، و يمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة.
4. يتم التسليم للكميات المذكورة اعلاه في مخيم الهول وحسب خطة المقدمة من قبل مشرف المشروع للمنظمة .
5. الأسعار المقدمة يشمل جميع المصاريف من نقل و تحميل و التسليم في مخيم الهول .
6. جب على المورد تقديم عينات عرضه الى (مكتب ديريك في شمال شرق سوريا)، ويجب أن تفي العينات بمواصفات المنظمة، وإلا سيتم استبعاد عرضه

Name of Signatory :.....

Title of Signatory :.....

Name of Bidder :.....

Name of Bidder :.....

Date of Signing :.....

Signature & stamp :.....